
 

 
 

 
 
 

Beekstraat 54 
Correspondentieadres: Postbus 950, 6000 AZ Weert 

Telefoon: (0495) 575 000 - Telefax: (0495) 541 554 - E-mail: gemeente@weert.nl  
Website: www.weert.nl 

 

 
 
Markt adviescommissie gemeente Weert 
Vergadering gehouden op 15 november 2011 
 
Verslag: 
 
Aanwezig: 
Wethouder J. Cardinaal (voorzitter), B. de Vos (marktmeester) A. Vleugels 
(notuliste) mevrouw Kneepkens, mevrouw Mahu-de Ridder, mevrouw Blok, de 
heer Mahu, de heer Bex, de heer Tromp, de heer Smits, de heer Hoens, de heer 
de Goeij. 
Afwezig: de heer P. Dekker en de heer Sueters. 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen. 
Er hebben zich 2 poeliers aangemeld, te weten Albers Vleezerij en dhr. Passier. 
Voorkeur van de marktkooplieden gaat uit naar Albers Vleezerij, deze heeft al 
ervaring. De verkoopwagen heeft alleen een sobere uitstraling. Voorstel om hem 
een proeftijd van 3 maanden te geven op de oude plaats van Mastbroek op de 
Meikoel. 
 
3. Notulen. 
Geen op- of aanmerkingen. 
 
4. Acties najaar. 
Mevr. Blok geeft aan dat ze dit besproken hebben in een petit comité. 
De verkoopwagens rondom de terrassen op de Markt ontnemen het vrije zicht op 
de omgeving. De terrasbezoekers kijken tegen de achterkant van de 
verkoopwagens aan. Bij een voedselkraam moet de achterkant van de kraam 
dicht zijn. Op dit moment zijn de terrassen opgeruimd voor het winterseizoen. 
Het terras bij ’t Hoekje op de Nieuwe Markt breidt zich steeds meer uit. Hij is 
diverse malen aangesproken door omliggende zaken om dit samen op te lossen, 
dit zonder resultaat. Bert neemt contact op met de eigenaar van ’t Hoekje om de 
terrasvergunning door te nemen. 
 
Met Sinterklaas worden er geen specifieke acties gedaan omdat het 
Sinterklaashuis voldoende biedt voor de kinderen. 
 
De kerstverlichting is grotendeels in de stad opgehangen wat zorgt voor een 
gezellige sfeer. De kerstboom voor café de Gruyter wordt na 6 december 
opgebouwd. 
 
Op zaterdag 17 dec. wordt er een erwtensoepactie gehouden met warme 
chocomel en glühwein. 
Op zaterdag 24 dec. wordt er een kerstballenactie gehouden voor kinderen tot 12 
jaar. De kinderen kunnen de versierde kerstbal in de grote kerstboom hangen die 
geplaatst is voor café de Gruyter. Er worden 3 prijswinnaars bekend gemaakt die 



 

 

de mooiste kerstbal heeft versierd. De prijswinnaars krijgen een tegoedbon van 
Bart Smit. 
 
De Dickensgroep komt spelen op de markt. De Kerstman loopt de 24e dec. over 
de markt om snoep aan de kinderen uit te delen. 
 
Op zaterdag 31 dec. komen er 3 kermisattracties op de Oude Markt en diverse 
eetkraampjes. De groentekraam is dan niet aanwezig.  Andere marktkramen 
kunnen tussen de attracties staan. Vanaf 7 januari is iedereen weer op de markt 
aanwezig. De kerstboom bij de Gruyter blijft staan tot 3 koningen, 6 januari 
2012. 
 
Er worden weer diverse activiteiten bedacht voor de Koninginneweek. Hoe de 
precieze invulling zal plaatsvinden is nog niet geheel duidelijk. 
 
Op zaterdag 5 mei, Bevrijdingsdag, is een drukke dag. Op deze dag is de 
afsluiting van de Koninginneweek, er is markt en Bevrijdingsdag. Met 
Bevrijdingsdag worden veel legervoertuigen geplaatst in de binnenstad en er zijn 
diverse sportactiviteiten. Tevens is er s’avonds een wedstrijd. 
 
Mevr. Blok stelt voor om de markt op 5 mei 2012 op de binnenring van de singels 
te plaatsen. Hier zijn de marktkooplieden het niet mee eens. Ze hebben dit jaar 
voor Koninginnedag geschoven maar doen dat niet meer, alleen voor de kermis. 
De marktkooplieden wijken niet voor 5 mei, wel zijn ze bereid om te schipperen 
en te schuiven. 
Het grote podium voor de Koninginneweek blijft de hele week staan, alleen is nog 
de vraag of het podium op de Markt of Nieuwe Markt geplaatst zal worden. 
Voorstel aan de hand van de tekeningen met de marktkooplieden bespreken voor 
een evt. oplossing. 
 
Mevrouw Kneepkens heeft veel leuke reacties binnengekregen van de tassen. 
Compliment voor dhr. Bex. 
 
5. Evaluatie verzette markt tijdens de kermis. 
De markt stond goed, er was alleen weinig bekendheid aan gegeven. Voor 
volgend jaar de markt onder de aandacht brengen door het plaatsen van borden 
en communicatie.  
Verordening op basis van tijden aanpassen. 
Tevens in de verordening de borgstelling van € 50,00 opnemen tijdens de 
kermis. 
Dit jaar hadden 2 kooplieden geen borg betaald. Een van de twee is wel 
gekomen. Volgend jaar worden de verkoopwagens aan 1 kant van de rijbaan 
geplaatst op volgorde van binnenkomst. Voor marktkramen wordt een 
soortgelijke oplossing gezocht. 
 
6. Toelating “bijproducten” boven datgene waarvoor vergunning is 
verleend, bezien in het licht van het geldende brancheringsbeleid. 
Agendapunt is aangehouden. 
 
7. Markten 24 december 2011, dag van kerstavond en 31 december 
2011, oudejaarsdag, afspreken tot hoe laat de markt duurt. 
Er zou een enquête gehouden worden onder de kooplieden om te kijken hoe laat 
de markt zou moeten stoppen. De enquête is niet gebeurd. Onderling 
afgesproken dat de markt op 24 december om 16.00 uur stopt. 



 

 

Bert gaat komende zaterdag op de markt inventariseren wat de kooplieden willen 
op 31 december, om 14.00 of 16.00 uur sluiten.  
 
8. Rondvraag 
Dhr. Bex: 
Hij zou een toegezegde vergoeding krijgen van € 5.000,00 i.v.m. Koninginnedag. 
Tot op heden heeft hij nog niets ontvangen. 
Antw: Dhr. Cardinaal neemt dit op met dhr. Dekker. 
 
Dhr. de Goeij: 
Stelt voor om het marktgeld in Stramproy op te heffen. Voor de markt in 
Stramproy is geen marktmeester nodig en geen gemeentelijke reiniging. Alle 
marktkooplieden ruimen na de markt alles netjes op. Als het marktgeld wordt 
afgeschaft verwacht men ook meer marktkramen. Het levert nu te weinig op. 
De marktkooplieden gebruiken eigen materiaal en J. Henkens staat in bepaalde 
zaken de kooplieden bij. 
Antw: dhr. Cardinaal, dit moet in de raad besproken worden. Voorstel om vanuit 
de kooplieden een brief naar de raad te sturen met het verzoek opheffing  
marktgeld in Stramproy en dit door alle kooplieden laten ondertekenen. 
 
Dhr. de Goeij geeft aan dat als er voor de volgende vergadering geen 
agendapunten zijn voor Stramproy dat hij zich dan afmeldt. Hij vergadert alleen 
mee als er zaken zijn die zich in Stramproy afspelen. 
 
Dhr. Tromp: 
Verzoekt of de meters(m²) bij iedereen opgemeten kunnen worden zodat 
iedereen ook het juiste betaald. 
Antw: Dhr. de Vos meet alles op. 
 
Mevr. Kneepkens: 
Vorig jaar bij de strenge winter was de markt niet goed toegankelijk. Hopelijk is 
er dit jaar voldoende zout om de markt schoon te houden. 
Antw: Dhr. Cardinaal, de zout was vorig jaar op, de gemeente moest afschalen in 
het strooibeleid. Voor de komende winter is er voldoende voorraad. Tevens het 
verzoek aan allen om zelf te vegen in noodzakelijke gevallen. 
 
De volgende vergadering wordt in februari 2012 gehouden. 
Intussen is de datum vastgelegd op dinsdagavond 7 februari 2012 om 19.30 
uur, kamer 131 in het gemeentehuis aan de Beekstraat. U bent hiervoor van 
harte uitgenodigd. 
 
De voorzitter dankt allen voor de aanwezigheid en de inbreng in de discussies en 
sluit de vergadering van de markt adviescommissie af. 
 
 
 
 
 


